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Geachte heer, mevrouw. 

In de raadscommissie Onderwijs en Welzijn van 11 oktober 2012 heeft ons 
college toegezegd dat de raad informatie zou ontvangen over het verloop van 
de gesprekken met gebraikers van Sportpark Corpus den Hoom. Dit in 
verband met de herinrichting van Sportpark Corpus den Hoom. 

In mei informeerden we u door middel van een presentatie over de 
herinrichting. Deze is nodig vanwege de komst van de selectie van FC 
Groningen, maar biedt ook een uitkomst voor knelpunten van de 
amateurverenigingen. Door te investeren in het sportpark kunnen we mimte 
bieden aan de selectie en jeugd van FC Groningen en de huidige 
amateiu^erenigingen. De kosten voor de investeringen worden gedragen door 
FC Groningen. Een raadvoorstel voor de heriiu:ichting is op dit moment in 
voorbereiding. Indien de raad instemt met de herinrichting, vervolgen we de 
gesprekken met de gebraikers over de uitvoering. 

In voorbereiding van de plaimen hebben we gesprekken gevoerd met de 
gebraikers van het sportpark. Deze gesprekken zijn voorlopig afgerond. Met 
Sportclub Gronitas (hiema Gronitas) zijn we nog in gesprek. De reden is dat 
het clubgebouw waar Gronitas gebraik van maakt, gesloopt dient te worden: 
Voor hen zai een andere piek moeten worden gevonden. 

U verzoekt vooral om informatie over het verloop van de gesprekken met 
Gronitas. Deze zijn als volgt verlopen: 
Aanvankelijk concludeerden we op basis van capaciteitsnormen van de 
KNVB dat er geen raimte voor (jronitas zou zijn op het sportpark. In een 
gesprek met Gronitas hebben we aangegeven dat de vereniging diende te 
verhuizen naar Sportpark De Parrel. Op dit sportpark staat een clubgebouw 
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leeg en worden de velden beperkt gebraikt. Het altematief was dat de 
vereniging alleen op zondag zijn wedstrijden zou spelen en niet op zaterdag. 
(toelichting: op zaterdag is er een capaciteitsknelpunt). De club gaf aan zowel 
op zaterdag en zondag te willen blijven spelen en op Sportpark Corpus den 
Hoom te willen blijven. 
Wij hebben aangegeven dat onze voorkeur uitgaat naar een verhuizing van 
Gronitas naar Sportpark de Parrel. We hebben echter aangeboden om samen 
met de andere gebruikers te onderzoeken of het toch mogelijk is dat Gronitas 
kan blijven. De consequentie is dat Gronitas in alle opzichten zai moeten 
'inschikken'. 

In eerste instantie is met de gebraikers op het sportpark gekeken naar de 
capaciteit. Na veelvuldig overleg zijn we tot de conclusie gekomen dat er 
voldoende capaciteit is voor alle clubs, inclusief Gronitas. Dat betekent wel 
dat alle clubs moeten inschikken en dat op zaterdag de laatste 
voetbal wedstrijden om 19.00 uur beginnen. 

In tweede instantie is gekeken naar het clubhuis van Gronitas. Aangezien we 
er aanvankelijk vanuit gingen dat Gronitas naar Sportpark de Parrel zou , 
verhuizen, is in de begroting voor de herinrichting rekening gehouden met 
verhuiskosten van €100.000,- (gefinancierd door FC Groningen). Dit bedrag 
is beschikbaar voor een clubraimte op Sportpark Corpus den Hoom. 
In de gesprekken met Gronitas is eerst gekeken naar de mogelijkheid van een 
eigen clubgebouw voor Gronitas. Door beide partijen is nagedacht over het 
ophogen van het bedrag dat noodzakelijk is voor de bouw van het 
clubgebouw. Er bleek echter een groot gat te zitten tussen wat minimaal 
nodig zou zijn voor een clubgebouw (5 ton) en wat er aan middelen 
beschikbaar was. FC Groningen wil niet meer besteden dan de genoemde 1 
ton en er is geen ruimte meer in de gemeentelijke sportbudgetten. 
Vervolgens heeft voetbalvereniging GRC aangeboden dat Gronitas mede 
gebraik kan maken van hun nieuwe clubgebouw. De achterliggende reden 
voor dit aanbod is dat het clubgebouw (te) zwaar op de begroting van de 
vereniging drakt. 

Alles afwegende zijn wij tot de conclusie gekomen dat het niet verantwoord 
is als gemeente minimaal 4 ton extra te investeren in een nieuw clubgebouw 
voor een voetbalvereniging met 153 leden, terwijl er raimte is in een bestaand 
clubgebouw op Sportpark Corpus den Hoom. 
Daarop hebben we bij Gronitas aangegeven dat de opties voor een locatie 
voor de vereniging zich beperken tot: 

1. Sportpark de Parrel, met een eigen clubgebouw. 
2. Sportpark Corpus den Hoom, met medegebraik van het clubgebouw 

van GRC. 
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Dit zal de uitgangssituatie zijn bij het vervolggesprek met Gronitas. 

Wij vertrouwen er op u met bovenstaande van voldoende informatie te 
hebben voorzien. In de visietrommel treft u de verslaglegging aan van de 
gesprekken met Gronitas die betrekking hebben op het clubgebouw. Deze 
verslagen zijn in samenspraak tussen Gronitas en de gemeente Groningen 
opgesteld. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

pmeester, 
(Peter) Rehwinkel 

de secretaris, 
drs. M.X^aar ten ' 


